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Protokoll nr 11 

Svenska Pudelklubben, Västra avdelningen 
 

 

 

 

Datum:2021-11-15 
Tid: 18:05 -20:55 

Plats: Plattformen Teams 

Närvarande: Frånvarande: 

Katarina Ström, ordförande  

Inger Hildebrand, kassör   

Jenny Havenäs, vice ordförande  

Anna Lindh, ledamot  

 Anita Billenskalns, ledamot 

Carina Kinde, ledamot  

Bitte Hjälmås, ledamot   

Annika Holm, suppleant  

 Katarina Åkermo, suppleant 

Gunilla Norström, adjungerad sekreterare  

Elisabeth Hildebrandt adjungerad 

(valberedningen) Lämnade kl 18:20 

 

Malin Westholm adjungerad 

(valberedningen) Lämnade kl 18:20 

 

 

Styrelsen är beslutför då samtliga ledamöter är kallade och fler än hälften av ledamöterna är 

närvarande vid sammanträdet 

§ 132 Mötets öppnande 

Ordförande Katarina Ström hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat 

§ 133 Val av protokollförare för mötet 

Beslut att mötet väljer Gunilla Norström till protokollförare  
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§ 134 Godkännande av dagordning 

Det uppdagas att dagordningen har två paragrafer med nummer 136. 

Beslut att dagordningen justeras från §136 och framåt.  

Beslut att den justerade dagordningen godkänns och läggs till handlingarna 

§ 135 Valberedningen informerar 

Valberedningen informerar styrelsen om arbetet som genomförs inför årsmötet 2022 

§ 136 Föregående mötesprotokoll  

Beslut att föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna 

§ 137 Val av justerare för mötet  

Beslut att mötet väljer Anna till justerare för protokollet 

§ 138 Skrivelselista 

Skrivelsen ligger som bilaga 1 till protokollet. 

§139 Årsmöte 2022 

Genomgång av verksamhetsplanen för 2022 och fördelning av ansvarsområden inför 

årsmötet genomgås. 

Beslut att den föreslagna verksamhetsplanen ska föreslås årsmötet samt skickas till 

Studiefrämjandet. 

§ 140 Förtjänsttecken 

Katarina föredrar om förtjänsttecken och styrelsen diskuterar olika förslag. Det 

uppmärksammas att de som 2021 fick förtjänsttecken inte finns angivna på den officiella 

listan. 

Beslut att Annika tar kontakt med webbansvarig på CS för att uppdatera listan. 

Beslut att Katarina skickar in nominering till CS för förtjänsttecken 
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§ 141 Rapporter 

Ekonomi 

Inger informerar om att ekonomin ser god ut totalt.  

§ 142 Arbetsutskottet  

Arbetsutskottet har inget att rapportera 

§ 143 Kommittéer 

Utställningskommittén   

Anna rapporterar om arbetet med utställningar. 

Anna lyfter att vi behöver besluta om vi ska ha höstutställning tillsammans med Backamo 

(VAKK) eller om vi ska ha en pudelspecial på Tånga hed 2024. 

Vårutställningen 2024 föreslås att datumet blir 2/3 2024 

Diskussion förs angående om avdelningen västra ska ha SAR-BIS 

Diskussion förs om styrelsen ska köpa in staket till utställningen 

Beslut att utställningskommittén till nästa möte visar upp ett förslag samt kostnad för 

avskiljning 

Beslut att från 2022 ska avdelningen västra inte dela ut SAR-BIS 

Beslut att vårutställningen ansöks till Tånga hed den 2/3 2024 

Beslut att sommarutställningen samarbetas med NÄKK 2024 

Beslut att höstutställningen ansökts till Tånga hed den 12/10 2024 

Uppfödarkommittén 

Carina och Bitte rapporterar om arbetet för uppfödare.  

Pälsvårdskommittén  

Jenny rapporterar om arbetet med pälsvård 

Kommunikationskommittén 

Annika påminner om att de som är ansvariga för olika kommittéer går igenom sina sidor så 

att dessa är uppdaterade 

Kommittén för arbetande pudlar 

Viltspårskursen är bokad 

§ 144 My DOG – Rasklubbstorget  

Annika informerar om arbetet med rasklubbsmontern. Olika temaförslag efterfrågas. 
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§ 145 Övriga frågor 

Verksamhetskonferens med CS den 21/11 

Samtliga i styrelsen är välkomna att delta på verksamhetsdagen. 

Gratulationer av hedersmedlemmar och förtjänsttecken 

Katarina informerar att avdelningarna gratulerar sina medlemmar som är Hedersmedlemmar 

eller har Förtjänsttecken  

Carina berättar om alla som var och hedrade vår hedersmedlem som fyller 90 år idag. 

§ 146 Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är den 14 december 2021 och länk samt dagordning kommer att skickas 

ut i god tid innan mötet. 

§ 147 Mötet avslutas 

Ordförande Katarina Ström tackar för mötet och förklarar mötet avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

____________________  ____________________ 

Gunilla Norström   Katarina Ström 
Protokollförare   Ordförande 

 

_____________________ 

Anna Lindh 
Justerare 
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Bilaga 1, Skrivelselista 

  Skrivelser 2021-11-09    

      

In/Ut Datum Titel Från Till Hantering 

 In 2021-
10-15 

Tånga Hed Medlem Spk Vä Styrelse Besvarad 2021-
10-15 

In 2021-
10-17 

Glömde kritiken i Vårgårda Medlem SPK Vä  
Styrelse 

Besvarad 2021-
10-17 

In 2021-
10-18 

Tankar kring 
Vårgårdautställningen 

Medlem/funktio
när 

Spk Vä Styrelse Besvarad 2021-
10-18 

In 2021-
10-18 

Avgår Medlem/utställn
ingskommitén 

Spk Vä Styrelse Besvarad 2021-
10-19 

In 2021-
10-22 

Information från CS till 
avdelningarna 

Spk.Ordf.CS Spk Vä Styrelse Mottagen 

In 2021-
10-22 

Reservation av vandrahem Tånga Hed Ledamota Spk 
Vä 

Besvarad 2021-
10-22 

In 2021-
10-28 

Uppfödarbrev till alla 
pudeluppfödare 

Spk. Ordf. CS Spk Vä Styrelse Mottagen 

In 2021-
10-28 

Uppdaterade  
adressuppgifter till nya 
kunder  

Registerdata Spk Vä Styrelse Mottagen 

In 2021-
11-05 

Utdrag från Skk-protokoll till 
Spk CS möte 9 nov 

Spk CS Sekr Spk Vä Styrelse Mottagen 

In 2021-
11-01 

Inbjudan till 
ledarskapsutveckling Ste 1 
Studiefrämjandet 

Studiefrämjand
et 

Spk Vä Styrelse Mottagen 

 


